
Protokoll fört vid styrelsens i Djurgårdens idrottsförening
sammanträde i klubblokalen den 15 november 1948.

Närvarande: Larsson 
Hellborg 
Extergren 
Rinman 
Grunander

§ 1.
Ordföranden hälsade de närvarande välkomna samt öppnade samman

trädet .

§ 2.
Protokollet från sammanträdet den 1 november 1948 

upplästes och justerades.

§ 3.
Ett till föreningen inkommet kostnadsförslag angå

ende en engelsk språkkurs behandlades och beslöt styrel
sen efter diskussion att utsända detsamma till sektio
styrelserna för yttrande.

ang .engelsk 
kurs.

§ 4.
Efter hemställan från brottningssektionen bevil

jade styrelsen nämnda sektion ett anslag å 225 kronor 
till bestridande av kostnader för föreningens delta
gande i svenska juniormästerskapen i Norrtälje och 
Eskilstuna.

ang. anslag 
till brott
ningssektio
nen.

§ 5.
Sedan en från Svenska Ishockeyförbundet inkommen 

skrivelse med begäran om att föreningen skulle ställa 
en viss summa - förslagsvis 5.000 kronor - till för
bundets förfogande såsom garanti för V M—tävlingarnas 
i ishockey genomförande upplästs beslöt styrelsen att 
avslå nämnda begäran ävensom uppdraga åt ordföranden 
att meddela ishockeyförbundets ordförande - 
borgarrådet Helge Berglund - detta styrelsens beslut.

ang. garan
tisumma till 
svenska Is- 
hockeyförbun
det.



§ 6.
Beslöt styrelsen att till skidsektionens längdåknings

utskott på därom gjord framställan bevilja ett lån å 500 
kronor att användas till förberedelserna för vinterns täv
lingar. Nämnda summa skulle återbetalas till styrelsen se
dan Skansentävlingen ägt rum.

§ 7.
Ang, före
ningsafton.

Beslöt styrelsen att anordna en föreningsafton den 
24 november 1948 kl. 19.30 å Restaurant Tattersall därvid 
sekreteraren skulle hålla föredrag om intryck och synpunk
ter om föreningens amerikafärd samt den under turnén upp
tagna filmen skulle förevisas.

§ 8.
Sedan styrelsen vid tidigare sammanträde beslutat 

att sammanträde skulle hållas varje måndag 
beslöt styrelsen tillika att sektion som ville ha visst 
ärende behandlat skulle till herr Sven Hellberg insända 
begäran därom senast torsdagen i varje vecka. Ärende som 
inkommit senare än torsdag kunde icke komma under behand
ling förrän vid styrelsens nästkommande måndag inträffade 
sammanträde .

Ang. behand
ling av ären
de från viss 
sektion.

Ang. box
nings sek
tion .

§ 9.
Inställelde sig efter kallelse ledamöterna av box

ningssaktionens styrelse herrar Sven Holmberg och Sixten
Lindberg och anmälde herr Holmberg att styrelsen skulle 
närmare utreda vissa förhållanden inom sektionen, underrätta 
styrelsen därom samt att sektionen planerade ett tävlings- 
utbyte i Stockholm under instundande vårsässong med spanska 
boxare; och beslöt styrelsen att ge sektionen tillstånd 
att fullfölja förhandlingarna därvid dock styrelsen under 
förhandlingarnas gång skulle vara väl informerad om desam
mas utveckling.

§ 10.
På kallelse hade följande av fotbollssektionens styrel

se kommit tillstädes nämligen hrr Bergh, Malmgren, Lundqvist, 
och Garpe.

§ 11.
Anmälde herr Bergh att av sektionen framlagd utgifts

stat framginge att utgifterna för bandy och ishockey kalky
Ang. kostna- 
för bandy 
och ishockey.

Ang. lån till 
längdsek
tionen i 
skidor.



lerats till 15.000 kronor. Beträffande inkomsterna hade des
sa icke kunnat uppskattas då desamma vore beroende utav de 
resultat som representationslagen i bandy och ishockey kunde 
visa i början av sässongen. Styrelsen fick taga del av de 
gjorda beräkningarna och hade icke någon att anmärka emot den 
framlagda utgiftsstaten utan godkände densamma.

§ 12.
Beslöt styrelsen att redovisningen för föreningens ameri

katurné skulle vara klar senast den 6 december 1948 och vid 
sammanträdet denna dag framläggas för styrelsen.

Ang. redo
visning för 
amerikatur
nén.

§ 13.
Förklarades sammanträdet avslutat.


